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1. SPOLEČNOST 

1.1 ZÁKLADNÍ ÚDAJE O SPOLEČNOSTI 

Obchodní jméno:   Slezský fotbalový club Opava a.s. 

Spisová značka:   B 2192, vedená u Krajského soudu v Ostravě 

Sídlo:     Lípová 105/2, Předměstí, 746 01 Opava 

Identifikační číslo:   25835912 

Právní forma:    Akciová společnost 

Vznik společnosti:   29. 4. 1999 

Základní kapitál: 26 600 000,-Kč (266 ks kmenové akcie na jméno v listinné podobě  

ve jmenovité hodnotě 100 000,- Kč) 

Představenstvo od 23. 8. 2021: Zdeněk Viktorin, Zdeněk Pospěch, Roman Kovář,  

Radim Kavan, Michal Bártík 

 Ke dni 29. 9. 2021 rezignoval Zdeněk Pospěch. Představenstvo 

kooptovalo Petra Součka do příští valné hromady. 

Dozorčí rada od 23. 8. 2021: Petra Hlaváčová, Petr Orieščík, Petr Lamich 

1.2 ZÁVAZKY, POHLEDÁVKY, STAV ÚČTŮ K 29. 11. 2021 

STAV ÚČTŮ 

Účet  CZK EUR 

211.100 Pokladna 85 209,00 - 

221.260 Běžný účet - 107 141,24 

221.290 Běžný účet 295 327,50 - 

221.320 Běžný účet fanshop 60 984,74 - 

 Transparentní účet 187 799,00 - 

 

POHLEDÁVKY – ODBĚRATELÉ 

  CZK EUR 

OpavaNet a.s.  6 498 300,00 - 

Ostatní  2 195 744,00 - 

 

ZÁVAZKY – DODAVATELÉ 

  CZK EUR 

Ostatní  1 249 780,99 - 
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2. HODNOCENÍ ČÁSTI SEZÓNY, INFORMACE 

Dne 23. 8. 2021 proběhla valná hromada akciové společnosti Slezský fotbalový club Opava, na které bylo 

schváleno, mimo jiné, odstoupení z funkce člena dozorčí rady Zdeňka Pospěcha, odvolání z funkce člena 

dozorčí rady pana Vlastimila Harazima, zvolení do funkce člena dozorčí rady pana Petra Orieščíka a pana 

Petra Lamicha. Z představenstva společnosti byl odvolán pan Michal Kokošek a na jeho pozici zvolen pan 

Zdeněk Pospěch. Po skončení valné hromady započal proces zápisu do obchodního rejstříku, který do dnešní 

doby není vyřešen. A to zejména pro nedodání všech potřebných podkladů pro zápis ze strany pana Petra 

Lamicha. Situace se pravděpodobně vyřeší na následující valné hromadě dne 31. 12. 2021, kde mimo schválení 

účetní závěrky, musí valná hromada schválit změny ve statutárních orgánech klubu. Prostřednictvím pana 

náměstka Petra Orieščíka budeme o změnách ve statutárních orgánech klubu informovat v nebližších dnech. 

Co se týká sportovní stránky klubu… Přáním bylo pohybovat se blízko předních příček tabulky F:NL.  

V prvních dvou utkáních se hráči prezentovali slušnou hrou, ale bez potřebného výsledku v podobě vítězství. 

Ztráta sebevědomí a výsledkový tlak dostal tým do útlumu, ukázala se nesehranost a křehkost tohoto týmu. 

Trenér West a jeho tréninkový proces patří k nejnáročnějším na fyzickou připravenost. I když v průběhu sezony 

odešli další tři hráči, nechtěli jsme ustupovat z cesty a snažili se podržet naše odchovance v sestavě.  

Trpělivě pracovali a pomalu se zvedali nejen herně, ale i výsledkově. A závěr podzimní části sezony nás zastihl 

ve skvělé formě. Výsledkem však není jen postavení v tabulce, ale i velká vytíženost odchovanců v sestavě 

Helebrand, Rychlý, Darmovzal, Kramář, Gorčica, Ščudla, po návratu Rataj. Rovněž jsme zaregistrovali zájem 

o některé mladé hráče v prvoligových týmech. Na začátku nové sezony jsme věděli, že budeme mít problém 

v kategorii U19, kde z důvodu většího posunu hráčů do A týmu (Kramář, Večerka, Rataj) a odchodů do Baníku 

Ostrava (Sekanina, Kolek, Jelen), tento tým velice oslabil a to ukázal i průběh soutěže. Na to doplatil trenér 

Vavruška, kterého nahradil Dvorník. Ostatní dorostenecké týmy kategorie U16 a U17 se prezentovali velice 

slušnou hrou i výsledky a U17 konkurovala ve své soutěži v celostátní dorostenecké lize i top týmům Sparty, 

Slávie i Plzni. V kádru týmů máme také reprezentanty Vojtěcha Hranoše a Josefa Blatného. Koncept mládeže 

postaven na výchově fotbalistů, na prvním místě je škola Snažíme se vychovat slušného, zodpovědného 

člověka nejen k sobě, ale i ke společnosti. V přípravkových kategoriích máme dostatek dětí, což značí o velkém 

zájmu registrovat se v našem klubu. Mládež však není výsledek a postavení v tabulce. Trénování mládeže je 

především vytvoření co nejkvalitnější prostředí pro tréninkový proces hráče (dítěte). Cílem je, aby dítě bylo 

šťastné a rádo se vracelo a trénovalo v našem klubu a my na něm viděli posun ve výkonosti i osobnosti. Určité 

kategorie mají svoje specifika věku a například dorostenecké kategorie chceme co nejvíce propojovat. Snaha 

dostat hráče do A týmu, potažmo dále do lepších týmů viz Filip Souček – AC Sparta Praha. 

 

 

 

 

 

V Opavě dne 29. 11. 2021      Zdeněk Viktorin 

  předseda představenstva 

  Slezský fotbalový club Opava a.s. 


